

TASK Based Professional Services (TSPS) Requirement

Please note that the TSPS NPP MUST be published simultaneously with the issuance of the invitation to suppliers.

This requirement is for **Health Canada**

This requirement is open only to those **Supply Arrangement Holders under E60ZT-18TSPS** who qualified under Tier 1 for the following category: 1.3 – Employment Equity Consultant

The following SA Holders have been invited to submit a proposal.

1. ALTRUISTIC INFORMATICS CONSULTING INC.
2. Change Group Limited
3. Contract Community Inc.
4. Deloitte Inc.
5. Foursight Consulting Group Inc.
6. Gallagher Benefit Services (Canada) Group Inc.
7. Graybridge International Consulting Inc.
8. Hackett Consulting Inc.
9. Lumina IT inc.
10. Maplesoft Consulting Inc.
11. Messa Computing Inc.
12. Mobile Resource Group Inc
13. Naut'sa mawt Resources Group, Inc.
14. Naut'sa mawt Resources Group/Human Resources Systems Group Joint Venture
15. TDV Global inc.

Description of the Requirement:

Health Canada requires the services of a Contractor to conduct an Employment Systems Review (ESR) for each organization, Health Canada and the Public Health Agency of Canada. These services are required to conduct a comprehensive review of all employment systems, policies and practices and the manner in which these are implemented, in order to identify barriers to the full employment of under-represented designated groups by occupational group.

Number of Resources: 2

Additional resources of the same categories may also be required throughout the life of the issued contract.

Level of Security Requirement:

Resource Minimum Security Level Required

Special comments: Reliability per SRCL #2.

Applicable Trade Agreements:

Canadian Free Trade Agreement, Canada-Chile Free Trade Agreement, Canada-Colombia Free Trade Agreement, Canada-Honduras Free Trade Agreement, Canada-Korea Free Trade Agreement, Canada-Panama Free Trade Agreement,

Proposed period of contract:

The proposed period of contract shall be from contract award to May 31, 2022.

Estimated Level of Effort:

The estimated level of effort of the contract will be for 65 days each resource.

File Number: 1000237431
Contracting Authority: Shallee Doll
E-Mail: shallee.doll@hc-sc.gc.ca

NOTE: The Task and Solutions Professional Services (TSPS) Method of Supply is subject to quarterly refresh cycles. If you wish to find out how you can be a “Qualified SA Holder”, please contact SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA

Besoin de services professionnels centrés sur les TÂCHES (SPTS)

Veillez noter que l'avis de projet de marché (APM) pour le SPTS DOIT être publié simultanément à l'émission de l'invitation aux fournisseurs.

Le présent marché est passé pour le compte de: Health Canada

Il est ouvert seulement aux **titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement sous E60ZT-18TSPS** qui sont qualifiés pour le Palier 1 pour la catégorie suivante : 1.3 Expert-conseil en équité en matière d'emploi

Les entreprises suivantes ont été invitées à présenter une proposition.

1. ALTRUISTIC INFORMATICS CONSULTING INC.
2. Change Group Limited
3. Contract Community Inc.
4. Deloitte Inc.
5. Foursight Consulting Group Inc.
6. Gallagher Benefit Services (Canada) Group Inc.
7. Graybridge International Consulting Inc.
8. Hackett Consulting Inc.
9. Lumina IT inc.
10. Maplesoft Consulting Inc.
11. Messa Computing Inc.
12. Mobile Resource Group Inc
13. Naut'sa mawt Resources Group, Inc.
14. Naut'sa mawt Resources Group/Human Resources Systems Group Joint Venture
15. TDV Global inc.

Description du besoin :

Santé Canada a besoin des services d'un entrepreneur pour effectuer un examen des systèmes d'emploi (ESR) pour chaque organisation, Santé Canada et l'Agence de la santé publique du Canada. Ces services sont tenus de procéder à un examen complet de tous les systèmes, politiques et pratiques d'emploi et de la manière dont ils sont mis en œuvre, afin d'identifier les obstacles au plein emploi des groupes désignés sous-représentés par groupe professionnel.

Nombre de ressources : 2

Des ressources supplémentaires des mêmes catégories peuvent également être requises tout au long de la durée du contrat émis.

Niveau de sécurité :

Niveau de sécurité minimale de ressource requis

Commentaires spéciaux: Cote de fiabilité LVERS #2

Accords commerciaux qui s'appliquent

Accord de libre-échange canadien (ALEC), Accord de libre-échange Canada-Chili, Accord de libre-échange Canada-Colombie, Accords de libre-échange Canada-Honduras, Accord de libre-échange Canada-Corée, Accord de libre-échange entre le Canada et le Panama,

Durée du contrat proposée

La période de contrat proposée sera de l'attribution du contrat au 31 mai 2022.

Niveau estimé de l'effort

Le niveau d'effort estimé du contrat sera de 65 jours pour chaque ressource.

Numéro de dossier : 1000237431

Autorité contractante : Shallee Doll

Courriel : shallee.doll@hc-sc.gc.ca

REMARQUE : La méthode d'approvisionnement des services professionnels centrés sur les tâches et solutions (SPTS) est mise à jour chaque trimestre. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d'AA qualifié », veuillez communiquer avec SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA